

Grundejerforeningen Vedersø Klit

Referat fra bestyrelsesmøde den 8. juni 2024

DAGSORDEN

1. Generel orientering siden seneste møde fra hver især.
2. Orientering fra Karen vedr. stråfestival
3. Orientering fra Jesper og Peter angående møde med RKSK angående lokalplanen
4. Økonomi
5. Planlægning af generalforsamling
6. Næste møde efter generalforsamlingen
7. Eventuelt

Deltagere: Peter Ørskov Nielsen, Jesper Larsen, Niels Biskjær, Karen Kiærskou og Jørgen Fredberg

Ad 1 og 2)

Karen Kiærskou:

- Orienterede om "Stråfestivalen". Alt gik godt, og der var en positiv stemning. Det skønnes ved video fra et kamera ved indkørslen til området, at der var mellem 2.500 og 3.000 besøgende.
- Ved en gentagelse næste år kunne følgende ønskes:
 - o Et større telt
 - o Bedre annoncering
 - o At kommunen kontakter brandmyndighederne, så der er styr på brandsikkerheden, da det må anses som en kommunal opgave.
- "Visit Norvestkysten" vil gerne have feed-back. Denne feedback kan eventuelt gå gennem "Vedersø Strand Camping."

Peter Ørskov Nielsen:

- Deltog i spisningen om aftenen, hvor der var omkring 180 deltagere. Der var ikke plads til alle i teltet, og det var koldt udenfor. Det hele var "lidt middelmådig", men "al begyndelse er svær", så det forventes rettet til næste år.
- **Alt i alt var "Stråfestivalen" en succes**
- Der er grundejere, der føler sig generet af lyset på de nye autoladestandere på parkeringspladsen på Havvej. De lyser for meget op i mørke. Peter er i dialog med kommunen omkring dette.

Niels Biskjær:

- Niels henvender sig til kommunen med henblik på at få at vide, hvornår de ”sløjfede” molokker fjernes, da der bliver henkastet affald ved dem.
- Niels er blevet kontaktet af en grundejer, der var utilfreds med kommunens beslutningsgrundlag vedr. udhuse, der er sendt i høring til alle grundejere på E-boks. Efter at formanden har talt med vedkommende i telefonen, er der ingen problemer. Det hele var baseret på en misfortolkning af beslutningsgrundlaget. (Se pkt. 3).

Alle:

- Vedr. ”Naturpark Husby Klitplantage”, så er vi blevet informeret om, at formanden for ”Helmklit Grundejerforening” er udpeget som bestyrelsesmedlem, hvilket vi støtter op om.
Det forventes, at bestyrelsens sammensætning lægges på <https://naturstyrelsen.dk/vildere-natur/naturnationalparker/naturnationalpark-husby-klitplantage> i løbet af kort tid
- Etableringen af stien til havet gik fint, og alt fungerede godt (materiel og mandskab).

Ad 3)

- Jesper Larsen og Peter Ørskov har haft møde med teknisk udvalg i Ringkøbing Skjern Kommune vedr. ændring af vedtægterne for byggeri af udhuse i området. Der var megen lydhørhed for ændringerne. Forslaget er sendt i høring til alle grundejere på E boks.

Ad 4)

- Jesper Larsen fremlagde foreningens underskrevne regnskab (til brug ved generalforsamlingen – sendes ud sammen med indbydelsen til generalforsamlingen).
- Karen Kiærskou har talt med flere interessenter (bl.a. udlejningsbureauerne) om støtte til projekter, der gavner/kan skabe liv i området. Vi er i bestyrelsen lydhøre. Anmodninger skal stiles skriftligt til formanden.
- Aktuelt er der kommet en ansøgning fra ”Restaurant LITUS” om støtte til musik i redningshuset onsdage i juli måned. Det er blevet aftalt, at vi kan støtte med 10.000 kr., hvilket dækker lidt over halvdelen af udgiften.

Ad 5)

- Generalforsamlingen bliver fredag den 26. juli kl. 18.00
- Der er styr på en dirigent
- Campingpladsens ejer(e) inviteres til at komme med et indlæg efter den officielle generalforsamling
- Forplejning og lokaler ok. Det bliver på Hotellet og LITUS står for forplejning.
- Ellers samme procedure som tidligere.
- Der udsendes en indbydelse snarest. Ifølge vedtægterne skal indbydelsen udsendes senest 14 dage inden og indkomne forslag senest 1. juli.

Ad 6)

- Aftales senere

Ad 7)

- Sedlen, der uddeles til nye grundejere med oplysninger om grundejerforeningen redigeres (Peter)
- I efteråret laves en ny liste over grundejere (Karen)
- Strandrensning/Strandbesigtigelse/Gåtur, som fællesaktivitet. Der forespørges/lægges op til debat på generalforsamlingen under eventuelt.
- Sti etablering/nedtagning, som fællesaktivitet tages også op til generalforsamlingen.

D. 9/6 – 2024
Referent Jørgen Fredberg